

# YERING STATION WINE BAR

**N G** | **FRIDAY**  
**V** | **NIGHTS**

## SPARKLING & CHAMPAGNE

### 起泡酒与香槟

GLASS BOTTLE  
杯 瓶

Yarrabank Cuvée Brut	15.0	75.0
Yarrabank Cuvée Brut Rosé	15.0	75.0
Devaux Grand Réserve Champagne		120.0

## WHITE WINE

### 白葡萄酒

GLASS BOTTLE  
杯 瓶

Mount Langi Ghiran 'Cliff Edge' Pinot Gris	12.0	60.0
Yering Station Chardonnay	16.5	79.0

## RED WINE

### 红葡萄酒

GLASS BOTTLE  
杯 瓶

Yering 'Village' Shiraz	12.0	60.0
Yering Station Pinot Noir	16.5	79.0

## ROSÉ

### 桃红葡萄酒

GLASS BOTTLE  
杯 瓶

Xanadu 'Exmoor' Rosé	12.0	60.0
----------------------	------	------

## BEER & CIDER

### 啤酒与苹果酒

Asahi Super Dry	10.0
Somersby Apple Cider	9.0

## COLD DRINKS

### 冰镇饮料

Mt Franklin Still Water	4.0
Mt Franklin Sparkling Mineral Water	4.9
Soft Drinks	4.9

Tea and coffee is available in the Hutong Dumpling Bar.

EVENT PARTNER

**YERING**  
*Station*

# YERING STATION WINE TASTING NOTES

**N G**  
**V** **FRIDAY**  
**NIGHTS**

## YARRABANK CUVÉE BRUT SPARKLING

Fresh nashi pear, Anzac biscuit and subtle sweet spice. The palate shows ripe apples with fresh yellow citrus, subtle yeasty complexity and a delicious creamy centre.

新鲜纳什梨、澳纽军团饼干和淡淡的香料甜味。酒体呈现成熟的苹果和新鲜黄柑橘香气，微微的酵母带出其复杂层次以及奶油般丝滑口感。

## YARRABANK CUVÉE BRUT ROSÉ SPARKLING

Citrus melon noted with a hint of strawberry fruit. Toasty fresh baked bread adding to the complexity. Long and lively palate with fine bubbles, tight acidity and a great texture provides a crisp dry finish.

柑橘蜜瓜的甜香中略带一缕草莓的果香。新鲜烤面包香味增添了一抹复杂层次。口感绵长，充满活力，气泡细腻，酸度适中，质感极佳，带来脆爽干冽的余味。

## DEVAUX GRAND RÉSERVE CHAMPAGNE

Floral perfumes with hints of ripe stone fruits such as white peach, yellow plum and apricot. The palate is fine, intense and complex with a touch of yellow plum on the finish.

花香中带有如白桃、黄李和杏等成熟果香。口感细腻浓郁，层次复杂，余味中透出一丝黄李的甜香。

## MOUNT LANGI GHIRAN 'CLIFF EDGE' PINOT GRIS

Textured and layered, concentrated flavours of white stone fruits, complemented by sub-tropical notes, nashi pear and nutmeg.

质感极佳，层次丰富，浓郁的白色核果香气，辅以亚热带风味、纳什梨和肉豆蔻气息。

## YERING STATION CHARDONNAY

Bright clean citrus, lime and melon with white peach supported by nutty oak flavours of cashews and almonds. Soft textural wine with medium length and good balance supported by fine acidity.

明快纯净的柑橘、青柠和蜜瓜甜香中带有白桃气息，配以腰果和杏仁的坚果橡木香味。口感柔和，酒体适中，适宜的酸度带来完美平衡。

## YERING STATION 'VILLAGE' SHIRAZ

Floral perfumes with hints of ripe stone fruits such as white peach, yellow plum and apricot.

The palate is fine, intense and complex with a touch of yellow plum on the finish.

花香中带有如白桃、黄李和杏等成熟果香。口感细腻浓郁，层次复杂，余味中透出一丝黄李的甜香。

## YERING STATION PINOT NOIR

Intense perfume of blue flower and grains of paradise spice. The palate is silky with fine grained tannins complementing the elegance and prettiness of this pristine Pinot Noir.

馥郁的蓝色花香搭配天堂籽的辛香。口感柔滑，单宁细腻，使这款纯净的黑比诺更显优雅美丽。

## XANADU 'EXMOOR' ROSÉ

Red berry fruits with hints of cherry blossom and spice. The palate is light-medium bodied, with notes of strawberry and watermelon, complemented with pink grapefruit flavours, supported by a crisp, dry, savoury finish.

红色浆果类水果的甜香中透出一缕樱花和香料的香气。酒体轻盈适中，带有草莓和西瓜的味道，辅以粉红葡萄柚的香味，余味脆爽可口，令人回味无穷。

EVENT PARTNER

**YERING**  
*Station*